

## SCHEDULE 8

### WebDewey®

Section 1. Description	第一節 說明
WebDewey 2.0 is an online version of the complete Dewey Decimal Classification® (“DDC®”) system. Using a standard Web browser, Institution has unlimited access to an enhanced version of the DDC 23 database.	WebDewey 2.0 是完整的 Dewey Decimal Classification® (“DDC®”) 系統的在線版本。使用標準的 Web 瀏覽器，機構可以無限制地訪問 DDC 23 數據庫的增強版本。
Section 2. Definitions	第二節 定義
All capitalized terms not defined herein shall have the same meaning ascribed to them in the Framework Agreement.	本文未定義的所有大寫術語應具有框架協議中相同之涵義。
Section 3. Terms of Use	第三節 使用條款
<p>3.1. Subject to the terms of this Schedule, OCLC hereby grants to Institution a nonexclusive, nontransferable and nonassignable license to: (i) access WebDewey; (ii) use WebDewey in accordance with this Schedule solely for the internal, noncommercial purpose of creating bibliographic records and metadata for materials (e.g., books, sound recordings) and electronic resources offered by Institution to its patrons, and (iii) post the DDC23 Summaries (i.e., the first three levels of the DDC – for example, 500 Science is Level 1, 510 Mathematics is Level 2, 513 Arithmetic is Level 3) on Institution’s website solely for the internal, noncommercial purpose of organizing the resources made available to its patrons via such website. Such bibliographic records and metadata may display DDC numbers, but shall not display DDC captions. Such use of the DDC23 Summaries shall be accompanied by the following information, verbatim, on the initial screen:</p> <p style="text-align: center;">The Dewey Decimal Classification is © 2003-2021* OCLC, Inc. Used with Permission.</p> <p style="text-align: center;">DDC, Dewey, Dewey Decimal Classification and WebDewey are registered trademarks/service marks of OCLC Online Computer Library Center, Inc.</p> <p>[*Institution shall update the second year in this date range as appropriate.]</p> <p>3.2. Institution may make copies of screen displays of the data accessible via WebDewey only as reasonably required for Institution’s use of WebDewey as authorized hereunder; provided that such copying shall be no more extensive than is permitted by U.S. copyright law.</p> <p>3.3. Termination of this Schedule shall not require the removal of DDC numbers added while this Schedule is effective in accordance with its terms.</p> <p>3.4. The Sears List of Subject Headings is © EBSCO Industries, Inc. All rights reserved. Sears Subject Headings; Sears List; and Sears List of Subject Headings are trademarks of EBSCO Industries, Inc.</p>	<p>3.1. 根據本附表的條款，OCLC 特此授予機構非專屬性，不可轉讓和不可轉讓的許可證，以：(i) 訪問 WebDewey；(ii) 根據本附表使用 WebDewey，僅用於內部、非商業目的，為機構向其客戶提供的材料（例如書籍，錄音製品）和電子資源創建書目記錄和元數據，並且 (iii) 發布 DDC23 機構網站上的摘要（即 DDC 的前三個級別，例如，500 Science 是第 1 級，510 Mathematics 是第 2 級，513 Arithmetic 是第 3 級），僅用於內部非商業目的，以組織通過這樣的網站向顧客提供的資源。此類書目記錄和元數據可以顯示 DDC 編號，但不能顯示 DDC 字幕。對 DDC23 摘要的這類使用應在初始畫面上逐字註明以下資訊：</p> <p style="text-align: center;">Dewey Decimal Classification 是©2003–2021 * OCLC, Inc. 已取得有權限之使用。</p> <p style="text-align: center;">DDC, Dewey, Dewey Decimal Classification 和 WebDewey 是 OCLC Online Computer Library Center, Inc 的註冊商標/服務商標。 [*機構應在此日期範圍內視情況更新第二年。]</p> <p>3.2. 機構可以複製通過 WebDewey 訪問的數據的螢幕顯示，但僅限於機構根據本協議授權使用 WebDewey 的合理需要；但此類複製不得超過美國版權法所允許的範圍。</p> <p>3.3. 本附表之終止，不應要求刪除在本附表有效期限根據其條款所添加的 DDC 號碼。</p> <p>3.4. The Sears List of Subject Headings 為©EBSCO Industries, Inc.保留所有權利。Sears Subject Headings；Sears List；和 Sears List of Subject Headings 是 EBSCO Industries, Inc.的商標。</p>